



PH-Wert **alkalisch**
Ph-value **alkaline**

ecosol OSMO GL	
Produktbeschreibung Flüssiger Reiniger für gewerbliche Gläserpülmaschinen mit Osmoseanlagen. Bestandteil des innovativen, NTA-, EDTA- und Phosphatfreien "green efficiency" Konzepts.	
Anwendung/Einsatzgebiete Entfernt mühelos sämtliche Verschmutzungen und sorgt für stahlenden Glanz. Sehr schonend für Material und Dekor.	
Dosierung Nur über die automatische HAGLEITNER Flüssigdosieranlage verwendbar. Montage und Einstellung erfolgt durch geschulte Servicetechniker.	
Verpackungseinheiten 11 kg Kanister	Art.-Nr. 4210500711
Sicherheitshinweis Die beim Umgang mit Chemikalien üblichen Schutzmaßnahmen sind zu beachten.	
Lagerung Behälter geschlossen halten. Aus Qualitätsgründen bei Raumtemperatur lagern. Kindersicher aufbewahren.	
Referenzen Bei höheren Wasserhärten empfehlen wir unseren Gläserreiniger ecosol GLASS.	
Europalette	60 Kanister, 11 kg

ecosol OSMO GL	
Product description Liquid cleaner for industrial, commercial glasswashing-machines with osmosis plants. Component of the innovative, NTA-, EDTA and phosphate-free "green efficiency" concept.	
Field of application/use Easily removes persistent soilings and provides a brilliant shine. Very gentle on materials and decor.	
Dosage Only applicable via the HAGLEITNER automatic fluid dosing system. Mounting and adjustment is carried out by a technical consultant.	
Packaging units 11 kg canisters	Art.-No. 4210500711
Safety information When handling chemicals apply standard safety measures.	
Storage Keep container closed. Store at room temperature to retain product quality. Keep away from children.	
References At higher water hardnesses we recommend our liquid cleaner for industrial glasswashing machines ecosol GLASS.	
Europallet	60 canisters, 11 kg